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» Πολλή κουβέντα έχει γίνει για τον 
«νόμο Παρασκευόπουλου»… Ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ, 5 χρόνια μετά, αναγνωρίζει λάθη 
στον συγκεκριμένο νόμο;

Για να λέμε την αλήθεια, η κουβέντα που έχει 
γίνει για τον «νόμο Παρασκευόπουλου» είναι 
ένας συνδυασμός διαστρεβλώσεων, άγνοιας 
και σκέτων ψεμάτων. Πλέον όλοι όσοι είπαν 
τις ανοησίες τους για τον συγκεκριμένο νόμο 
αναγκάστηκαν από την προηγούμενη εβδο-
μάδα να ζητήσουν συγνώμη. Ολόκληρος ο 
κομματικός μηχανισμός της ΝΔ ξεγυμνώθη-
κε ύστερα από τη δικαιολογημένη αγανάκτη-
ση του κ. Παρασκευόπουλου και μέσα σε ένα 
εικοσιτετράωρο μάζεψε ρητά και άρον άρον 
τα ψεύδη που διέσπειρε. Για να εξηγηθού-
με: πριν από τον «νόμο Παρασκευόπουλου» 
είχαν προηγηθεί και άλλοι αποσυμφορητι-
κοί νόμοι, όπως το 2014. Τότε επί υπουργί-
ας Αθανασίου, είχαν αποφυλακιστεί περί τα 
5.000 άτομα. Τέτοιοι νόμοι ειδικού σκοπού 
και συγκεκριμένου χρονικού ορίου υπάρ-
χουν σε όλη την ΕΕ και δεν είναι κάτι και-
νούριο για τη χώρα μας. Απλά στην Ελλά-
δα με αφορμή τον «νόμο Παρασκευόπου-
λου» τέθηκε σε εφαρμογή η αδιανόητη αντι-
ΣΥΡΙΖΑ σπέκουλα, όπως έχει γίνει και σε 
άλλα θέματα. Στη συγκεκριμένη περίπτω-
ση, όμως, επιμένουν γιατί το ζήτημα της 
ασφάλειας εξελίσσεται στο μεγάλο Βατερ-
λό της κυβέρνησης. Η χώρα μας ζει πρω-
τοφανή περιστατικά βίας το τελευταίο διά-
στημα. Είχαμε ακόμα και δολοφονία συνα-
δέλφου σας δημοσιογράφου μέρα μεσημέρι 
δίπλα στο σπίτι του. Σας υπενθυμίζω ότι επί 
ΣΥΡΙΖΑ χωρίς γραφικές τυμπανοκρουσίες 
τύπου Χρυσοχοΐδη, η εγκληματικότητα στην 
Ελλάδα είχε μειωθεί και σταθερά βρισκόταν 
κάτω από τον μέσο όρο της ΕΕ. Επειδή έχουν 
αποτύχει και σε αυτόν τον τομέα και η ανα-
σφάλεια των πολιτών κλιμακώνεται αλμα-
τωδώς, πρέπει να πουν ότι και γι’ αυτό φταί-
ει ο ΣΥΡΙΖΑ. Όμως κυβερνούν δύο χρόνια 
πια και ο κόσμος καταλαβαίνει.

» Η κυβέρνηση αποφάσισε την άρση της 

υποχρεωτικότητας της μάσκας… Συμφω-
νείτε; Τι θα έκανε ο ΣΥΡΙΖΑ;

Νομίζω ότι οι μάσκες είναι ένα ζήτημα, το 
οποίο από τη στιγμή που υπάρχει γνωμο-
δότηση της επιστημονικής επιτροπής οφεί-
λουμε να την ακολουθήσουμε. Το μεγάλο 
θέμα όμως είναι η συνολικότερη διαχείριση 
της πανδημίας. Έχουμε χάσει κατά το δεύτε-
ρο κύμα της πανδημίας 12.000 συνανθρώ-
πους μας. Όλο αυτό το διάστημα η κυβέρνηση 
απλά παρακολουθούσε κάνοντας επικοινω-
νιακή διαχείριση του θέματος. Δεν ενίσχυσε 
ουσιαστικά το ΕΣΥ, δεν στήριξε τους μικρο-
μεσαίους επιχειρηματίες και δεν πήρε κανέ-
να στοχευμένο μέτρο για τους νέους ανθρώ-
πους, που είναι οι πρώτοι που πλήττονται από 
την ανεργία. Ως άμεσο ή έμμεσο αποτέλεσμα 
όλων αυτών η Ελλάδα καταγράφει την τρίτη 
χειρότερη ύφεση στην Ευρώπη. Και εδώ να 
σημειώσω ότι δεν πρέπει να επαναπαυτεί η 
κυβέρνηση και να πει, όπως έκανε πέρυσι, 
πως τελειώσαμε με την πανδημία. Ο χειμώ-
νας που έρχεται δεν είμαστε καθόλου σίγου-
ροι τι μας επιφυλάσσει. Σε κάθε περίπτωση 
πρέπει να γίνει μια αποτίμηση της διαχεί-
ρισης της πανδημίας κάτι που η κυβέρνηση 
αποφεύγει για να μην αποκαλυφθεί ότι ο… 
Μωυσής είναι γυμνός.

» Ο ΣΥΡΙΖΑ υιοθετεί τη θέση Πολάκη 
για εμβολιασμό μόνο στους άνω των 60 
και στις ευπαθείς ομάδες; Η ΝΔ υποστη-
ρίζει πως κλείνετε το μάτι στους αντιεμ-
βολιαστές…

Ας ξεκινήσουμε με μια παρατήρηση: η Νέα 
Δημοκρατία ξέρει πολύ καλά τους αντι-εμβο-
λιαστές. Ήταν μαζί τους στα συλλαλητήρια 
κατά της Συμφωνίας των Πρεσπών, αναμε-
μειγμένοι ορισμένοι από αυτούς με τη Χρυ-
σή Αυγή. Και θα ήταν καλύτερο η ΝΔ να μην 
κουνάει το δάχτυλο στο θέμα των εμβολίων 
γιατί δικά της στελέχη ήταν εκείνα που έκα-
ναν πλιάτσικο στα εμβόλια παίρνοντας τη 
σειρά άλλων πολιτών με την επίδειξη της 
κομματικής τους ταυτότητας. Και σαν να μην 
έφταναν όλα αυτά, τα έκαναν μπάχαλο με το 
Astra Zeneca και ακόμα αναρωτιόμαστε ποιο 
ακριβώς ήταν το κυβερνητικό σχέδιο για το 
συγκεκριμένο εμβόλιο. Η θέση μας είναι και 
παραμένει σταθερή: ο εμβολιασμός αποτελεί 
μια πράξη κοινωνικής αλληλεγγύης και για 
αυτό όχι μόνο τον στηρίζουμε, αλλά διεκδι-
κούμε την κατάργηση των πατεντών για να 
είναι τα εμβόλια κατά της πανδημίας δημό-
σια αγαθά.

» Οι δημοσκοπήσεις δείχνουν πως ο 
ΣΥΡΙΖΑ δεν φαίνεται να πείθει την κοι-
νωνία… Σας ανησυχεί αυτό; Θεωρείτε 
αξιόπιστες τις δημοσκοπήσεις που φιλο-
ξενούνται στα ΜΜΕ;

Οι δημοσκοπήσεις ως γνωστόν αποτελούν 
εργαλεία για επιστήμονες, πολιτικούς και 
δημοσιογράφους. Ως εργαλεία ανάλυσης δια-
πιστώνεται ήδη μια θεαματική μεταστροφή 
των πολιτών στα θέματα που η κυβέρνηση είχε 
θέσει ως προτεραιότητά της. Η ανασφάλεια 
είναι διάχυτη, η οικονομική απειλή φοβίζει 
και οι νέοι φαίνεται ότι έχουν γυρίσει οριστι-
κά την πλάτη στον κ. Μητσοτάκη. Η κυβέρ-
νηση βρίσκεται πλέον σε ελεύθερη πτώση 
κι αυτό αποτυπώνεται σε όλες τις έρευνες. 
Προσπαθούν να κάνουν τον κόσμο να ξεχά-
σει με τερτίπια και ψέματα. Αυτός που πρέ-
πει να ανησυχεί είναι αυτός που πέφτει και, 
μάλιστα όταν αποδεικνύεται ότι τα αλεξίπτω-
τα που έχει πάνω του έχουν μπλοκάρει όλα 
και δεν ανοίγουν.

» Η κυβέρνηση φέρνει ένα νέο ασφαλι-
στικό νομοσχέδιο. Πώς το αξιολογείτε;

Πρόκειται για ένα πραγματικό πλιάτσικο στις 
τσέπες των πολιτών. Για να πλουτίσουν οι 
λίγοι, οι πολλοί θα αναλαμβάνουν κινδύ-
νους τύπου χρηματιστηρίου. Θα τζογάρουν 
τους κόπους τους αναγκαστικά, χωρίς να το 
θέλουν. Ο καθένας και η καθεμιά με το νέο 
ασφαλιστικό νομοσχέδιο θα παίζει προσω-
πικά ο ίδιος τους κόπους του σε μια μεγάλη 
ρουλέτα που θεσμοθετεί η κυβέρνηση. Όπως 
έχει συμβεί σε πολλές περιπτώσεις σε άλλες 
χώρες, που είχαν ένα τέτοιο ασφαλιστικό 
και το διόρθωσαν, η κατάρρευση ενός ιδιώ-
τη οδηγεί στην απόγνωση χιλιάδες εργαζό-
μενους, γιατί τα χρήματά τους έγιναν σκόνη. 
Μετά το εργασιακό που πέρασαν, το ασφαλι-
στικό θα αποδειχθεί ο βαρύς πέλεκυς που θα 
πέσει πάνω στους εναπομείναντες διαύλους 
αυτής της κυβέρνησης με την ελληνική κοι-
νωνία και τον κόσμο της εργασίας.

Τη σφοδρή αντίδραση 
του ΣΥΡΙΖΑ στο νέο 
ασφαλιστικό νομοσχέδιο 
εκφράζει μέσω της 
Κυριακάτικης Kontranews 
o Νάσος Ηλιόπουλος: «Ο 
καθένας και η καθεμιά 
θα παίζει προσωπικά ο 
ίδιος τους κόπους του σε 
μια μεγάλη ρουλέτα που 
θεσμοθετεί η κυβέρνηση» 
λέει χαρακτηριστικά και 
κάνει λόγο για «πλιάτσικο 
στις τσέπες των πολιτών».
Ο εκπρόσωπος τύπου 
του ΣΥΡΙΖΑ ασκεί έντονη 
κριτική στον τρόπο με 
τον οποίο η κυβέρνηση 
αντιμετωπίζει την 
πανδημία και τονίζει πως 
η θέση της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης είναι 
ξεκάθαρα υπέρ των 
εμβολιασμών.
Επίσης, μιλά για 
«ψέματα» και «ανοησίες» 
που ακούστηκαν από 
τους μηχανισμούς 
της ΝΔ για τον «νόμο 
Παρασκευόπουλου».

Ολόκληρος ο κομματικός 
μηχανισμός της ΝΔ 
ξεγυμνώθηκε ύστερα από τη 
δικαιολογημένη αγανάκτηση του 
κ. Παρασκευόπουλου και μέσα 
σε ένα εικοσιτετράωρο μάζεψε 
ρητά και άρον άρον τα ψεύδη 
που διέσπειρε…

Συνέντευξη στον ΧΡΗΣΤΟ ΚΥΜΠΙΖΗ
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